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KÖSE BELEDİYE BAŞKANI ŞERİF AYGÜN’DEN
“BAYBURT – GÜMÜŞHANE HAVALİMANI”

TEŞEKKÜRÜ
Yapımına 1994 yılında başlanılan Köse Havaalanının 2017 yılı yatırım programına
alınması Gümüşhane’de, Bayburt’ta ve özellikle Köse’de büyük sevinç meydana
getirdi.
Köse Belediye Başkanı Şerif Aygün’ün hazırladığı dosya ile 23. Dönem Gümüşhane
Milletvekili Yahya Doğan ile başlayan talep süreci yine Milletvekilleri Osman
Akgül ve Cihan Pektaş’ın gayretleri ile  2017 Yılı yatırım programına alındı.
6 Kasım 2016 tarihinde Gümüşhane ve Bayburt’ta bazı programlara katılan Başbakan
Binali Yıldırım verdiği müjdenin akabinde yapılan ciddi takip sonunda Gümüşhane
ve Bayburt illerinin ortak kullanacağı Bayburt – Gümüşhane Havalimanı 2017 yılı
yatırım programına alınmış oldu.
Köse’de yapılacak olan havaalanından çok mutlu olduğunu söyleyen Köse Belediye
Başkanı Şerif Aygün şunları söyledi:
“Bu konuyla ilgili bir dosya hazırlamış ve dönemin Gümüşhane ve Bayburt
milletvekilleri ile dönemin Ulaştırma, denizcilik ve Haberleşme bakanı şimdiki
Başbakanımız Sayın Binali Yıldırım beye sunmuştuk. Dosyamızda neden havaalanının
gerekli olduğu konularını ele aldık. 23 Yıl önce, 1994 Yılında temeli atılan ve
o günden bugüne Köselilerin karasevdası olan Salyazı havaalanımız nihayet son
statüsüne kavuşarak “Bayburt-Gümüşhane Havalimanı” adı ile 2017 Yılı yatırım
programına alınmıştır.
Gümüşhane ve Bayburt’un gelişmesine büyük katkı sağlayacak olan “Bayburt –
Gümüşhane Havalimanı” nın yatırım programına alınmasında emeği geçen başta Sayın
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’a, Başbakanımız Sayın Binalı Yıldırım’a,
Maliye Bakanımız Sayın Naci Ağbal’a, Ulaştırma, Denizcilik ve Haberleşme
Bakanımız Ahmet Arslan’a, Yüksek Planlama Kurulu’nun Sayın Üyelerine, Gümüşhane
Milletvekillerimiz Sayın Hacı Osman Akgül ve Sayın Cihan Pektaş”a, Bayburt
Milletvekilimiz Sayın Şahap Kavcıoğlu’na ve ayrıca tarihi süreç içinde Salyazı
havalimanı olarak ilk temelinin atıldığı günden bugüne emeği geçen bütün
siyasetçi ve bürokratlara, yerel dinamiklere, Gümüşhaneli, Bayburtlu ve Köseli
hemşerilerimize teşekkürü bir borç bitiyorum.
“Bayburt- Gümüşhane Havalimanı” Salyazımıza, Kösemize, Gümüşhanemize,
Bayburtumuza, ülkemize ve tüm insanlığa hayırlı olsun.” dedi.
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